
Hyvän kehitystyön jatkuminen Imatralla

Nykyisissä rahamäärissä ja budjetoinneissa, suunniteltu sote uudistus vie myös Imatran budjetista noin 50 %
tulevan uuden maakunnan vastuulle, mutta edelleen merkittävä rahamäärä, noin 50 % kunnallisista 
verorahoista, jää Imatran valtuuston toimivallan alle. Maailma muuttuu ympärillämme koko ajan. Tulevan 
kaupunginvaltuuston rooli tulee olemaan monella tavalla merkittävä ja tärkeä Imatran asukkaiden 
hyvinvoinnin ja elinvoimaisuuden osalta.

Kokoomuksen edustajana haluan jatkaa terveen talouden pitämistä päätösten pohjana, vahvaa 
edunvalvontaa tulevia sote-palveluja varten, panostuksia opettajien koulutukseen ja opetuksen 
resursseihin, työtä yksinäisyyden ja eristäytymisen vähentämiseksi ja monipuolista toimintaa ikäihmisille.

Hankintapolitiikasta on usein keskusteltu Imatralla. Hankintapolitiikan tulee nojata hyvään taloudelliseen 
toteutukseen, mutta kehitystyötä on tehtävä sekä kunnallisella että yritystasolla, jotta paikalliset yritykset 
voivat toteuttaa kaupungin hankintoja mahdollisimman paljon. Kun työ tehdään paikallisin voimin, se 
edistää työllisyyttä ja lisää verotuloja.

Taloudellisesti, terveellä tavalla johdettu Imatra luo meille kaikille iästä riippumatta hyvät olosuhteet 
varttua, kehittyä, tehdä työtä ja viettää seniorielämää.
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